

SOLUNA

FINE ART

In Between Islands

Park Yoon-Kyung (b. 1976 in Seoul, Korea)

Date: 9 May - 15 June 2024

Artist Walkthrough: 9 May (Thursday) 5pm

Opening Reception: 9 May (Thursday) 6 - 8pm

Venue: Soluna Fine Art, GF, 52 Sai Street, Sheung Wan, Hong Kong



Park Yoon-Kyung, *Colors Of The Air*, 2024, Acrylic on chiffon, wooden frame, 108 x 108 cm.

Soluna Fine Art is proud to present *In Between Islands*, the third solo exhibition of the Korean contemporary artist Park Yoon-Kyung with the gallery. After relocating to Jeju Island, known for its breathtaking landscapes, Park's latest artworks draw inspiration from the island's stunning scenery, rich culture, and unique dialects. Through vibrant colors and vigorous brush strokes, Park conveys the connection and communication between humans and the natural world, expressing her admiration for the beauty of nature, eliciting the primal emotional response from within. In a modern interpretation of the traditional Korean letter painting 'Monja-do', Park continues to explore the relationships between languages and images through her contemporary text-image works. Park's mastery in painting on translucent surfaces and creating three-dimensional installations with frames goes beyond the boundaries of traditional canvases. In this exhibition, the gallery space is



SOLUNA

FINE ART

transformed into an archipelago, inviting viewers to immerse themselves in the artwork from various perspectives. Delve into the captivating world of *In Between Islands*, where nature and emotions intertwine in an artistic embrace.

The exhibition will be on view at Soluna Fine Art from 9 May to 15 June 2024, with an exhibition walkthrough with the artist Park Yoon-Kyung on the opening day, 9 May (Thurs) at 5 pm, followed by an opening reception at 6 - 8 pm.

About Park Yoon-Kyung

Park Yoon-Kyung (b. 1976) was born in Seoul, Korea and received her M.F.A. from both the Goldsmiths' College, University of London and Hongik University. During her time in London, Park discovered the method of painting on silk and chiffon, which then became a huge turning point for her artistic career. By applying multiple layers of paint on translucent materials, she cleverly combines the recto and the verso of a canvas, exposing the space behind and turning all three spaces into one work. Park's work breaks down the boundaries between dimensions in a more delicate and subtle way. She has participated in numerous solo and group exhibitions in Hong Kong, Korea, and the UK. Her works are acquired by numerous museums and private collections, including National Museum of Modern and Contemporary Art, Korea, Seoul Museum of Art, 63 Art Museum.

* * *

About Soluna Fine Art

Soluna Fine Art is a gallery specializing in contemporary fine art and craft. Our mission is to revitalize multicultural aesthetics and philosophy by showcasing exquisite works by established and emerging artists with traditional values in contemporary dialogue. Works by artists represented by Soluna Fine Art can be found in private collections and institutions worldwide. Our annual program includes exhibitions, fairs, educational initiatives, and multi-disciplinary collaborations on an international level.



Soluna Fine Art

GF, 52 Sai Street, Sheung Wan, Hong Kong

Opening hours: Tuesday - Saturday, 10am – 6pm



SOLUNA

FINE ART

For press inquiries, please contact:

Bess Yung: bess@solunafineart.com or +852 9554 5272

Download Press Kit:

<https://drive.google.com/drive/folders/1TwJ7Xo8Mmx7EJGvMmR85uoODaCi2tZu?usp=sharing>

Highlight Artwork Image:

https://drive.google.com/drive/folders/1rQHOSzTI2LMikMeWjUfnxD_71yeLsuT-?usp=drive_link

Follow Soluna Fine Art:

Instagram ([@solunafineart](https://www.instagram.com/solunafineart)),

Facebook ([facebook.com/SolunaFineArt](https://www.facebook.com/SolunaFineArt)),

Artsy ([artsy.net/soluna-fine-art](https://www.artsy.net/soluna-fine-art))

[#SolunaFineArt](https://www.instagram.com/hashtag/SolunaFineArt)



SOLUNA

FINE ART

島嶼之間

朴閔敬 (1976年生於韓國首爾市)

展出日期：2024年5月9日至6月15日

藝術家導覽：2024年5月9日 (星期四) 下午5時

開幕酒會：2024年5月9日 (星期四) 下午6時至8時

地點：香港上環西街52號地下 Soluna Fine Art



朴閔敬, <Colors of The Air>, 2024, 塑膠彩雪紡, 木框, 108 x 108 厘米

Soluna Fine Art誠意呈獻韓國當代藝術家朴閔敬與畫廊合辦的第三個個人展覽「島嶼之間」。朴氏移居以自然風光而聞名的濟州島後，當地獨有的景色、文化、方言等均成為她的最新創作靈感。朴氏以色彩探索人類與自然之間的連繫與溝通，運用筆觸譜寫出予大地之母的頌詩，喚起內心最原始的情感表達。朴氏的創作以現代抽象形式重新演繹傳統韓國文字圖，探討文字與圖像之間模糊不清但密不可分的關聯性。朴氏一向擅長在半透明的雪紡畫框上作畫，並把畫作組合成立體藝術裝置，發掘傳統畫布以外的無限可能性。是次展覽將把整個畫廊空間化身為群島，邀請觀眾環繞繪畫裝置從不同角度欣賞作品，肆意遊走在藝術的島嶼之間。

「島嶼之間」將於2024年5月9日至6月15日期間展出。5月9日 (星期四) 展覽開幕當天下午5時，朴閔敬藝術家會親自進行展覽導覽，而開幕酒會將於下午6時至8時舉行。



SOLUNA

FINE ART

關於朴閔敬

朴閔敬1976年出生於韓國，分別獲得由倫敦大學金匠學院和韓國弘益大學所頒發的藝術碩士學位。在倫敦生活時，朴氏發現在絲綢和雪紡布料上繪畫的方法，成為她藝術生涯的重大轉折點。通過在半透明材質上塗抹多層顏料，並打破空間的界限，巧妙地把畫布正反面和影子結成立體作品。她曾在香港、韓國和英國等地舉辦多個個人展覽和群體展覽。朴氏的作品亦被韓國國立現代美術館、首爾市立美術館、63空中美術館等多個著名美術館及私人團體收藏。

* * *

關於Soluna Fine Art

Soluna Fine Art是一家精於當代藝術和工藝的畫廊，致力於展示成熟和新興藝術家兼備現代詮釋意義和傳統價值的作品，激發人們對多元文化美學和哲學的興趣。Soluna Fine Art 所代理的藝術家作品均被納入世界各地的私人收藏和機構。我們歷年的項目包括展覽、博覽會、教育計劃和國際的多元合作項目。



Soluna Fine Art

地址：香港上環西街52號地下

營業時間：星期二至星期六 | 上午十時至晚上六時

任何媒體查詢，請聯絡：

Bess Yung 翁溢詩：bess@solunafineart.com 或 +852 9554 5272

下載媒體資料：

<https://drive.google.com/drive/folders/1TwJ7Xo8Mmx7EJGvMrnR85uoODaCi2tZu?usp=sharing>

精選作品：

https://drive.google.com/drive/folders/1rQHOSzTI2LMikMeWjUfnxD_71yeLsuT-?usp=drive_link

關注 Soluna Fine Art:

Instagram ([@solunafineart](https://www.instagram.com/solunafineart)),

Facebook ([facebook.com/SolunaFineArt](https://www.facebook.com/SolunaFineArt)),

Artsy ([artsy.net/soluna-fine-art](https://www.artsy.net/soluna-fine-art))

[#SolunaFineArt](https://www.instagram.com/SolunaFineArt)

